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Bestyrelse: Jeanine,Bjarne, Susanne, Steven, Poul, Bill, Brian 

Sup.: Leif, Emil 

Afbud fra: Emil 

 

Emne:  

 

Bestyrelsesarbejde og organisering v. Jeanine  - 10 min. 
1. Kort gennemgang af bestyrelsens strategi og retning 
2. Trello - er alle med, status 
3. Overlevering af opgaver til Brian/Sekretær - aftale træffes 

 
Jeanine informerer. Vi er godt med og er nået længere end vi 

nogensinde har været. 

Det forventes at der snart er valgt diverse administrations- og 

regnskabssystemer og at det digitale årshjul er taget i brug. 

Information 
 

 

Projekt - udvidelse af skydebanen v. Leif - 10min. 
1. Nyt fra udvalget ang. projektets status 

a. Miljøgodkendelse/sagsbehandling 
 
Leif forventer at booke/indkalde til et møde med kommunen – Plan, Byg 
og Miljø snart. Vi forventer at oprette nye volde ad én omgang. 
Ellers intet nyt. 

Information 
 
 

Økonomi v. Susanne - 10 min. 
1. Medlemstal 
2. Kassebeholdning 
3. Bank indestående 
4. Nye tiltag for den økonomiske drift  
5. Regnskabsystem genbesøg 

a. SKstyring eller Skyttecentret? Leif og Steven bedes 
informere om funktion og anbefaling, så den nye 
bestyrelse er velinformeret og beslutning kan træffes. 
 

16.475,00 kr i kassen 
369.867,74 kr i banken 
452 medlemmer – bestyrelsen ønsker en bedre/mere præcis måde at 
tælle aktive betalende medlemmer. 
 
Susanne, Leif og Brian går videre med at undersøge konkrete 
funktionaliteter i Skyttecenteret og SKStyring. 

Information 
 
 
 
 
Information  
Drøftelse 

Vedligehold bygning v. Poul - 10 min. 
1. Ny strøm i klubhus - status på emnet 

a. Cerius har modtaget ansøgning via Multitech om 
tilslutning 

2. Installatørvalg - Multitech eller JK 
a. Poul medbringer begge tilbud 

3. Arbejdsdag 9. juni 
a. Opgaver som færdiggørelse af værn (kr. 1000,00), 

besigtigelse af tag over opholdsrum mhp beregning af 

Information 
 
 
 
Beslutning 
 
Information 
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økonomi, dæmning v. 100M bane (Poul arbejder på pris 
på opgaven) og beskæring skal foretages. 

 
Installation af strøm og tavle: 
Beslutning: Bestyrelsen beslutter at bruge Multi-techs tilbud til ca. 
24000 kr. 
 
Vi kan forvente en udgift til at få repareret tag i opholdsstue. 
Der skal gøres noget ved dæmning og pumpe, så pumpen ikke skal 
køre hele tiden. 
Vi prøver at finde noget sprøjtemiddel til bane/kanter/gangbro. 
Poul finder priser til næste bestyrelsesmøde. 

Projekt - ansøgning nyt klubhus - 10  min. 
1. Status på projekt 
2. Behov for landmåler og tilført økonomi. Poul medbringer tilbud 

fra landmåler. 
 
Arkitekten er i gang med tegningerne – der skal muligvis flyttes lidt på 
noget i forhold til parkeringspladsen, da denne er offentlig vej. 
Derfor vil vi have en landmåler på for at afklare om der er en udfordring 
med at det nye klubhus vil komme til at ligge på ca. 3-4 kvm offentlig vej 
eller ej. 
Leif og Poul tager et møde med kommunen og arkitekten for at afklare 
problematikken (husk at tage billeder med!). 

Information 
 
Beslutning 

Vedligehold teknik og skydebane v. Steven - 10 min. 
1. Status 

 
100 meter skiverne skal have ny gummi og mavebælte. Ca. 1700 kr pr 
skive. 

Information 

Frivillige v. Bill -10 min. 
1. Status på frivillige - hvordan står det til? 
2. Planlægning af frivilligmøde i maj, inden bukkejagt. Formål: 

Vagtplanlægning og driftsinformation 
 
Vi forsøger med frivilligmøde 6/6 eller 13/6. Tilmelding ønskes. 

Information 

Arrangementer - sociale og tema - 20 min. 
1. Schweiss - en dag med konkurrenceskydning og oplæg om 

Schweiss arbejdet v. René Larsen 
2. Natkikkert - Michael G. Petersen foreslår temaet. Yderligere 

indhold og format drøftes i bestyrelsen. 
 
Ad 1: Vi finder en dag i september-ish til Schweiss eventet. Bjarne, 
Jeanine og Brian tager den. Jeanine spørger forsamlingshuset. 
Ad 2: Steven finder dato og taler med Michael. 

Drøftelse 
 

Diverse emner til drøftelse - 10 min. 
1. Samarbejde mellem frivillige og bestyrelse 
2. Frivillig - hvornår er man frivillig, og har fx. adgang at være 

fritaget for baneleje? 
3. Våben i kaffestuen - Oplæg fra Bjarne 

Drøftelse 
 
Beslutning 
 
Beslutning 
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Ad 1: Vi mangler at informere om små daglige ting – Det kan fint gøres 
på mail. 
Ad 2: Frivillige er alle, der udfører et stykke arbejde for foreningen, 
herunder instruktører, kasse-passer, bestyrelse, rengøring, føl-
instruktører. Kun forplejning under vagt. 
Ad 3: Våben i kaffestuen er ikke tilladt. Bill taler med de frivillige om 
hvordan værkstedet skal bruges. 

Opgaver til fordeling - 10 min. 
1. Nøglekvittering - Hvem vil stå for udlevering og kvittering af udl. 

nøgler? Helst digitalt. 
 
Der kan måske implementeres et system i den kommende platform. 
Indtil da tager Susanne opgaven. 

Drøftelse 

Medlemshenvendelser 
1. Intet at melde. 

 
Vi har intet diskuteret under dette punkt da der intet var at diskutere, 
eftersom der ikke var nogle henvendelser. 

 

Evt. - 5 min. 
 
Bjarne foreslår at igangsætte et samarbejde med vores nabo-
foreninger. Bl.a. for at konsolidere indflydelse overfor for eksempel 
kommunen. 
 
Poul sælger sin pumpe der har kørt på banen til foreningen. 

Drøftelse 

Næste møde 
1. Spisning 

 
Næste møde 14/5 kl. 19:00 
Poul sørger for mad. 

 
Beslutning 

 


